

## PROTOKOLL FR 03/2023

Datum: 2023-03-24

Plats: SBF Kansli Sollentuna 13.00

Närvarande: \* Björn Lundberg, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Stefan Lundqvist, Ledamot  
\* Niklas Ledin, Ledamot  
\* Therese Löfgren, Ledamot  
\* Pernilla Hultman, Ledamot  
Christer Jönsson CJ, Sportgrenskoordinator  
Fredrik Rosendal, Teknik

Frånvarande: ...

- 
- § 29 **Mötets öppnande**
  - § 30 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 31 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 32 **Pågående ärenden**
  - § 33 **Ekonomi**
  - § 34 **Information från Fredrik Rosendal, Teknik**
  - § 35 **Fokusgrupp**
  - § 36 **Vagnboksutfärdare**
  - § 37 **Banbesiktare**
  - § 38 **Utbildningsmaterial**
  - § 39 **Förbundsmöte**
  - § 40 **FR-T Reglementet**
  - § 41 **Nästa möte**
  - § 42 **Mötets avslutande**
- 

- § 29 **Mötets öppnande**  
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat.
- § 30 **Föregående mötesprotokoll**  
Det upprättade, justerade och publicerade protokoll FR2/2023 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte.
- § 31 **Fastställande av mötets dagordning**  
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.
- § 32 **Pågående ärenden**  
Det finns för tillfället inga pågående ärenden från tidigare möten.
- § 33 **Ekonomi**  
Resultatrapporter från kansliets ekonomiavdelning kontrollerades och det framgick inga oväntade avvikelser mot budget.

---

**§ 34 Information från Fredrik Rosendal, Teknik**

FR visade de nya vagnböckerna med tillhörande ugglor.  
Listan för alla vagnboksutfärdare skall också uppdateras.

**§ 35 Fokusgrupp**

CJ informerade om fokusgruppen och hur genomlysningen skall gå till.

**§ 36 Vagnboksutfärdare**

- Småland ansöker om att Fredrik Johansson Jönköpings MK & Alexander Tyrbjer Oskarshamns RRC ska bli nya vagnboksutfärdare.  
Beslut: Vi beviljar. Fredrik får vagnboksutfärdarnr: 712 & Alexander: 719. SL besvarar.
- Södermanland/Västmanlands lista för vagnboksutfärdare är uppdaterad.

**§ 37 Banbesiktare**

Mellannorrland är i behov av två banbesiktare.  
SL och CJ tar det ärendet vidare till gruppen som arbetar med banbesiktning.

**§ 38 Utbildningsmaterial**

SL samlar in filmer till kommande utbildningar.

**§ 39 Förbundsmötet i Lund 22-23/4-2023**

SL och PH kommer att närvara.

**§ 40 FR-T Reglementet**

Mötet gick igenom det Tekniska reglemente och de justeringar som måste göras.

**§ 41 Nästa möte**


Ordföranden kallar till nästa möte när behov av ett möte uppstår.

**§ 42 Mötets avslutande**


Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat.

---

**Protokoll upprättat av:**

  
Pernilla Hultman

**Protokoll justerat av:**

  
Stefan Lundqvist